

Licence No. - N° de licence
LIC-QUYJ8LB5E-2019-1

LICENCE

This licence is issued in accordance with the *Cannabis Act* and *Cannabis Regulations*

LICENCE

Cette licence est délivrée conformément à la *Loi sur le cannabis* et le *Règlement sur le cannabis*

Licence Holder / Titulaire de la licence : HEXO Operations Inc. DBA: HEXO
Licensed Site / Lieu autorisé : 120 CHEMIN DE LA RIVE GATINEAU, QC, CANADA, J8M 1V2

- The above-mentioned person is authorized to conduct, at the site specified on this licence, the activities listed below for the following licence classes and subclasses:

 - Research
- La personne susmentionnée est autorisée à effectuer, sur le site spécifié sur cette licence, les activités énumérées ci-dessous pour les catégories et les sous-catégories de licences suivantes:

 - Recherche

Authorized activities

Activités autorisées

Activities	Activités
- to possess cannabis for the purpose of research - to produce cannabis for the purpose of research	- aux fins de recherche, avoir du cannabis en sa possession - aux fins de recherche, produire du cannabis

Conditions

Conditions

This licence is restricted, in addition to all other applicable conditions, in that all research conducted under this licence is based on the Research Protocol “Cannabinoids Products Formulation and Consumer Palatability Testing to Ascertain Consumer Preference” provided to Health Canada on May 20, 2020.	Cette licence est restreinte, en plus des autres conditions qui s’appliquent, du fait que toute la recherche effectuée sous cette licence est basée sur le protocole de recherche «Cannabinoids Products Formulation and Consumer Palatability Testing to Ascertain Consumer Preference », fourni à Santé Canada le 20 mai 2020.
There are 3 sites covered by this licence and associated research protocol. The maximum quantity of cannabis to be stored at each of these sites for the purpose of research is as follows: Site 1 - 120 chemin de la Rive, Gatineau, QC, J8M 1V2 55 kg of dried cannabis (or equivalent); Site 2 - A300 – 8000 Jane Street, Vaughan, ON, L4K 3W4 30 kg of dried cannabis (or equivalent); Site 3 - 500 College Street, Belleville, Ontario, K8N 4Z6 30 kg of dried cannabis (or equivalent).	Il existe3 lieux couverts par cette licence et les protocoles de recherche associés. La quantité maximale de cannabis pour des fins de recherche qui peut être entreposé à chacune des adresses indiquées sur cette licence est : Site 1 - 120 chemin de la Rive, Gatineau, QC, J8M 1V2 55 kg de cannabis séché (ou l'équivalent); Site 2 - A300 – 8000 Jane Street, Vaughan, ON, L4K 3W4 30 kg de cannabis séché (ou l'équivalent); Site 3 - 500 College Street, Belleville, Ontario, K8N 4Z6 30 kg de cannabis séché (ou l'équivalent).
The researcher may only possess and produce cannabis if such possession and production is to use in accordance with the research protocols submitted.	Le chercheur peut seulement posséder et produire du cannabis que si cette possession et cette production sont une utilisation en conformité aux protocoles de recherche soumis.
At the end of the research, all cannabis must be destroyed in accordance with s.43 of the Cannabis Regulations.	À la fin de la recherche, tout cannabis doit être détruit en conformité avec l'article 43 du Règlement sur le cannabis.
All record keeping requirements pertaining to this research licence must be met in accordance with Part 11 of the Cannabis Regulations.	Toutes les exigences relatives à la tenue des dossiers de cette licence de recherche doivent être satisfaites conformément à la partie 11 du Règlement sur le cannabis.
With respect to research involving the administration or distribution of cannabis to human research subjects for assessments of taste, sight, smell or touch of cannabis, in addition to any other conditions listed in this licence, the researcher must meet the requirements set out in the document entitled <i>Appendix A: Additional conditions for licensed researchers administering or distributing cannabis to human research subjects</i> in respect to the site A300 – 8000 Jane Street, Vaughan, ON, L4K 3W4 and the researcher must meet the requirements set out in the document entitled <i>Appendix B: Additional conditions for licensed researchers administering or distributing cannabis to human research subjects</i> in respect to the sites 120 chemin de la Rive, Gatineau, QC, J8M 1V2 and 500 College Street, Belleville, Ontario, K8N 4Z6.	En ce qui a trait aux recherches qui nécessitent l’administration ou la distribution de cannabis à des sujets de recherche humains à fins d’évaluation de goût, d’apparence, d’odeur ou de propriétés tactiles du cannabis, en plus de tout autres conditions indiquées sur la licence, le chercheur doit rencontrer les exigences énoncées dans le document intitulé <i>Annexe A: Conditions additionnelles pour des titulaires de licence de recherche qui administrent ou distribuent du cannabis à des sujets de recherche humains</i> pour le lieu A300 – 8000 Jane Street, Vaughan, ON, L4K 3W4 et le chercheur doit rencontrer les exigences énoncées dans le document intitulé <i>Annexe B: Conditions additionnelles pour des titulaires de licence de recherche qui administrent ou distribuent du cannabis à des sujets de recherche humains</i> pour les lieux 120 chemin de la Rive, Gatineau, QC, J8M 1V2 et 500 College Street, Belleville,

	Ontario, K8N 4Z6.
The licence holder is authorized to transport, send or deliver cannabis between the following sites: Site 1 - 120 chemin de la Rive, Gatineau, QC, J8M 1V2; Site 2 - A300 – 8000 Jane Street, Vaughan, ON, L4K 3W4; Site 3 - 500 College Street, Belleville, Ontario, K8N 4Z6.	Le titulaire de la licence est autorisé à transporter, expédier ou livrer du cannabis entre les lieux suivants : Site 1 - 120 chemin de la Rive, Gatineau, QC, J8M 1V2; Site 2 - A300 – 8000 Jane Street, Vaughan, ON, L4K 3W4; Site 3 - 500 College Street, Belleville, Ontario, K8N 4Z6.

Effective date of the licence:

This licence is effective as of **August 27, 2020**

Expiry date of the licence:

This licence expires on **October 25, 2024**

Date d'entrée en vigueur de la licence:

Cette licence entre en vigueur à compter du **27 août 2020**

Date d'expiration de la licence:

La présente licence expire le **25 octobre 2024**

Céline Beaupré